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Eusebio Di Francesco, Cengiz Under i Monchi otrzymali dziś po południu

nagrody USSI, związku włoskiej prasy sportowej. Dla trenera Romy było to

dzisiejszego dnia drugie tego typu wyróżnienie. W trakcie imprezy

wywiadu udzielił między innymi dyrektor sportowy Giallorossich, którego

pytano o sytuację Alissona i Florenziego.

- Dziękuję wszystkim za nagrodę, to szczególny dzień, moja pierwsza nagroda, którą

otrzymałem w Rzymie.

Doszliście do finału. Di Francesco powiedział, że konieczne są

wzmocnienia...

- Trener to powiedział? [śmiech - dod.red.]. Cieszymy się z tego co dokonaliśmy, jak

już podkreślił trener, mamy jeszcze wiele pracy do wykonania. Trzeba pracować

więcej, aby osiągnąć cele, o których myślimy. Pracować, aby zbliżyć się do tego

czego chcą kibice, to musi być naszą motywacją.

Dzeko?

- Zostaje tutaj i oczekuję, że przyszły sezon w jego wykonaniu będzie podobny do

tego, wszyscy go tu chcemy. 

Alisson, chce go połowa Europy.

- Jeśli Alisson odejdzie to tylko dlatego, że ja wrócę do bycia bramkarzem [śmiech -

dod.red.]. To jedyna szansa. Choć będzie ciężko... Bardziej prawdopodobne jest, że

zostanie.

Nowe umowy Florenziego i Di Francesco?

- Jesteśmy gotowi na rozmowy z Alessandro, zdecydowaliśmy się, że porozmawiamy

po zakończeniu sezonu, który zakończył się wczoraj. Jeśli chodzi o trenera, wie co

myślę. Miałem szczęście z nim pracować i cieszę się bardzo pracując obok niego,

musimy pracować razem jeszcze przez długi czas.
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